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Abstract (en)
In order to be able to actuate fully automatically an electrical vehicle coupling with a contact bushing (6), a drive (1) is provided which always rotates
in the same direction and which both advances the contact bushing (6) (for coupling) and pulls it back (for decoupling) by means of an eccentric
cam. <??>The eccentric cam comprises a disc wheel (4.1) with an eccentrically attached roller wheel (4.3) and a sliding rail (5.1) into which the
rolling wheel (4.3) engages. The eccentric cam has an eccentricity of ( DELTA x + epsilon )/2, DELTA x designating a desired advance and epsilon
designating a compression advance. <IMAGE>

Abstract (de)
Um eine elektrische Fahrzeugkupplung mit einer Kontaktbuchse (6) vollautomatisch betätigen zu können, ist ein stets gleichsinnig drehender Antrieb
(1) vorgesehen, welcher mittels eines Exzenters die Kontaktbuchse (6) sowohl (zum Ankuppeln) vorschiebt als auch (zum Abkuppeln) zurückzieht.
Der Exzenter umfasst im Scheibenrad (4.1) mit einem exzentrisch angebrachten Rollrad (4.3) und eine Gleitschiene (5.1), in welche das Rollrad
(4.3) eingreift. Der Exzenter hat eine Exzentrizität von (Δx + ε)/2, wobei Δ x einen Sollvorschub und ε einen Kompressionsvorschub bezeichnen.
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